
 

 

Αθήνα, 23 Σεπτεμβρίου 2022 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

ΘΕΜΑ: Ερωτηματικά και αντιδράσεις για την επένδυση LNG στον Παγασητικό Κόλπο 

Τον περασμένο Μάρτιο, ανακοινώθηκε από ανάδοχο εταιρεία η επένδυση για κατασκευή 

υπεράκτιου πλωτού τερματικού σταθμού Υγροποιημένου Φυσικού Αερίου (LNG) στην 

είσοδο του λιμανιού του Βόλου, στην περιοχή Πευκάκια. Τότε, σύσσωμη η τοπική κοινωνία 

και οι φορείς της Μαγνησίας εξέφρασαν την αντίθεσή τους για μία τέτοιας κλίμακας 

επένδυση στον «κλειστό» κόλπο του Παγασητικού και σε σημαντική εγγύτητα με τον αστικό 

ιστό. 

Η Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας (ΡΑΕ) αποφάσισε στις 03/03/2022 (αριθ. Απόφ. 138/2022) να 

παραχωρήσει άδεια στην εταιρεία-επενδυτή, ώστε να προχωρήσει την κατασκευή της 

Μονάδας. Από τις πρώτες αντιδράσεις για στο φερόμενο επενδυτικό σχέδιο, ήταν αυτή του 

ΤΑΙΠΕΔ ως διαχειρίζουσα Αρχή του Οργανισμού Λιμένος Βόλου (ΟΛΒ), σύμφωνα με το 

οποίο μία τόσο μεγάλη επένδυση στην είσοδο του λιμανιού του Βόλου που δεν 

περιλαμβάνεται στο master plan του λιμανιού, δεν μπορεί να προχωρήσει. Την ίδια ώρα, το 

σύνολο των επιστημονικών και κοινωνικών φορέων της πόλης, εξέφρασαν την αντίθεσή 

τους σχετικά με το ενδεχόμενο μία τέτοιας επένδυσης αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι 

«τάσσονται ομόφωνα κατά της φερόμενης χωροθέτησης» αλλά και κατά «οποιασδήποτε 

τυχόν άλλης χωροθέτησης που χαρακτηρίζεται από αντίστοιχη εγγύτητα». Σύμφωνα με 

ανακοινώσεις του Υπουργείου Περιβάλλοντος & Ενέργειας, για το έργο δεν έχει ακόμα καν 

κατατεθεί η απαραίτητη Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ), η οποία θα 

περιγράφει τους ενδεχόμενους κινδύνους και τις περιβαλλοντικές επιπτώσεις που θα έχει 

ένα τέτοιο επενδυτικό σχέδιο. 

Ενώ, όλες οι διαδικασίες για το φερόμενο επενδυτικό σχέδιο βρίσκονται σε στάδιο 

εκκρεμότητας, σε εκδήλωση που πραγματοποιήθηκε στις 14/06/2022 σχετικά με τις 

επενδύσεις LNG, οι εκπρόσωποι της εταιρείας- επενδυτή, διέρρευσαν στον τοπικό τύπο 

πληροφορίες για το ενδεχόμενο νέας χωροθέτησης στο Σωρό Μαγνησίας, σημείο που και 

πάλι βρίσκεται εντός του Παγασητικού Κόλπου σε εξαιρετική εγγύτητα με το λιμάνι του 

Βόλου. Χωρίς απάντηση από το αρμόδιο Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας έμεινε και 

σχετική Ερώτηση με Αίτηση Κατάθεσης Εγγράφων που κατέθεσα τον περασμένο Ιούλιο.  

Παρά τα ανωτέρω, τις προηγούμενες ημέρες ο τοπικός τύπος κατέγραψε πληροφορίες για 

την πρόθεση της επενδυτικής εταιρείας να ολοκληρώσει τελικά το έργο, αναφέροντας 

μάλιστα ότι κινούνται οι διαδικασίες για τη νέα χωροθέτηση του στο Σωρό Μαγνησίας. 

Ερωτάται ο αρμόδιος. Υπουργός: 

1) Έχει κατατεθεί αίτημα τροποποίησης της χωροθέτησης της συγκεκριμένης 

επένδυσης; Έχει δοθεί άδεια για τη νέα χωροθέτηση;  

2) Υπάρχει η απαραίτητη ΜΠΕ; 

Ο ερωτών βουλευτής 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
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